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Mødereferat 
 

07-04-2014 

Ejendomskontoret, Bybjerget  

 

Møde indkaldt af: 
Susanne Petersen 
(SP) 

Mødetype: Bestyrelsesmøde 

Referent: Helle Nielsen, HNI Ordstyrer: Flemming Larsen, FL 

Deltagere:  

Peter Von Der Fehr (PF), Susanne Petersen (SP), Susanne Kruse (SK), Pia Nielsen (PN), Annelise Ørnbo 
(AØ), Flemming Larsen, (FL), Inspektør Jan Stadsbjerg (JS), Rådg.ing. Kurt Gustavsen (KG), Teytaud,  

Afbud:   

Ejd.mester Stig Christophersen (SC) 

Referat 

 

Punkt 1 på dagsorden Badeværelser 

Diskussion/Beslutning: v/ JS og KG 

JS/KG: 

Pr. 17/4 2015 skal der foreligge et budget og en tidsplan, således at der kan udarbejdes 
informationsmateriale med tilvalgsmuligheder og/eller ændring af lamper, stik, håndvask o.lign. 

Det planlægges at indkalde til beboermøde omkring badeværelsesrenovering primo juni 2015. 

 

PF Blandingsbatterier bliver ikke en valgmulighed, men derimod valg i fliser på væg og kakler til gulv – 
der skal være mulighed for at vælge mellem neutrale og farvede fliser/kakler. 

 

Væg- og gulvfliser 
Fliser skal være i nuancer så snavs ikke ses let. Det er ikke helt tilfældet for fliserne i 
prøvebadeværelser. 

Vægfliser skal være i format 15x15cm med mulighed for at vælge mellem 2 farver og så var der ønske 
om at disse i øvrigt i mat hhv. blank udgave – dvs. 4 valgmuligheder. 

 

Gulvfliser skal være i format 15X15 eller 20x20cm og i to farver – dvs. 4 valgmuligheder. 

 

KG udarbejder en tegning til bestyrelsen som viser 15 x15 vægfliser sammen med 20x20 gulvfliser. 
KG udvælger farve. Fugefarve følge flisefarve og ingen valgmulighed for denne. 

 

Loft: 
Loftet sænkes. SC mener at det er billigere at lave halogenloft med det samme i det nedsænkede loft 
(tilvalg) – SC undersøger. 
Som i prøvebadeværelser med skyggenot langs vægge (gerne i andet materiale end træ i noten) 

 

Lamper: 
Der ønskes en lampe som er anvendt i det ene af prøvebadeværelserne – Bestyrelsen finder 
navn/type på den aktuelle lampe. 

KG mener at mange kvinder ønsker et direkte lys. Evt. kan spejl med lys være et tilvalg. 
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Tilvalg: Spot i loft. Bestyrelsen finder navn/type på de ønskede spot inden midt maj 2015.  

 

Spejl/hylde: 
Standard inventar vil være spejlhylde med spejl-clipsholdere som i prøvelejlighederne. (Dvs. spejltype 
bliver et tilvalg – f.eks Ifö Option (merpris ca. 2.000,- pr. spejl). 

 

KG påpeger at man i udbudsform ikke må beskrive et eksakt produkt. 

 

El-udtag: 
PF pointerede at det er vigtigt at der bliver el-udtag til barbermaskiner o.lign. 

 

Blandingsbatterier: 
SC udvælger (KG anbefaler vandbesparende bl.batterier). 

 

Toilet: 
Toilettypen skal være dét, der kan komme sticks i. Toilettet skal flyttes en anelse, så det er lettere at 
gøre rent bagved. 

 

Toilet, batteri og lys – JS, KG og SC taler sammen om dette. 

Skab under håndvask: 
PF foreslår at man laver en skabelon til placering af huller, da man skal være obs på hylden i skabet 
ikke passer pga rør, så hylden skal flyttes. 

 

PF: Husk at balufixer SKAL forefindes i alle badeværelser, og skal alle rør udskiftes? KG undersøger. 
(I prøvebadeværelserne var der nogle, der ikke havde balufixer) 

 

Stistrenge: JS/KG undersøger. 

 

Dør: JS foreslår at den undersænkede frise, ved overgang mellem nedsænket loft og vægge, 
bibeholdes i projektet, som udført i de 4 renoverede baderum. 

 

Afløb skal flyttes som i prøvebadeværelse. 

 

Ventilation: 
Aftræksventil placeres i bruseniche som i prøvebadeværelse  

Skal indreguleres efter renovering (er IKKE en del af projektet) 

 

Toiletrulleholder/håndklædestang: skal være standard, der opsættes i fuge. Bestyrelsen kommer 
med forslag. 

 

Kroge: 2 stk. som d-line eller Hansgrohe Logis. 

 

Andet: 

Der skal være opmærksomhed på løsning med plade i køkken (ødelægges under demontering). 

 

Der skal udføres afspærringsventiler uden for skakt så man minimerer behov for adgang til skakt 

 

Når alle produkter/informationer er indhentet, skal der laves en folder med beskrivelse af projektet og 
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en tidsplan, hvorefter der indkaldes til ekstraordinær generalforsamling. 

 

PF ønsker opstillet en full size model af badeværelse til ovenstående møde. 

 

De lejere, der via råderetten har fået lavet toilet, skal ikke have det ”ødelagt”. HNI laver et brev til evt. 
berørte beboere. 

 
KG undersøger hvad man kan gøre ift. udskiftning af faldstamme. 

 

Punkt 2 på dagsorden Samarbejde med lokal Politi/Vestegnspoliti og Samarbejde med Kærene 

 

Diskussion/Beslutning: 

 

 

 Samarbejde med lokalpolitiet: 
Grundet stigende utryghed blandt beboerne, skal der udsendes et informationsmateriale til 
samtlige beboere – HNI/SC udarbejder. 
 
Der er lavet flere tiltag for at skabe tryghed og gøre livet sværere for vores ubudne gæster: 

 Alle altandøre og altanværelsesvinduer blevet sikret i stuelejlighederne.  

 Videoovervågning er blevet optimeret.  

 Politiet patruljerer dagligt i Bybjerget. Der er flere gange lavet razziaer, hvor politiet har haft 
udkigsposter i nogle lejligheder, cykelpoliti har ligget på lur (de kan komme der hvor bilerne 
ikke kan komme), hundepatruljer har været her, og politiet har overvåget udvalgte 
opgange/kældre mv. Dette har ført til flere bortvisninger, bødeforlæg og anholdelser. 

 Bestyrelsen fastslog at finder man ud af at nogle lejere åbner op for de ubudne gæster / eller 
er det nogle af vores egne beboere eller deres børn, der sælger hash, stoffer eller begår 
indbrud o.lign. i vores bebyggelse, så skal der iværksættes tiltag til at få opsagt lejemålet som 
den pågældende bor i. 

 Politiet skal dog informeres om at de flere gange ikke er kommet når beboerne har ringet til 
dem jvf aftale. 

 Er det muligt at lave et beboermøde hvor politiet fortæller om deres indsats? – SC  

Det understreges at der er en absolut nul-tolerance overfor kriminalitet begået i Bybjerget af 
egne beboere! 

 Samarbejde med Kærene: 
PF: Får vi nok for de penge vi betaler? – Er det et emne, der skal tages op på afdelingsmødet? – 
Skal den 2-årige aftale forlænges?  
Bestyrelsen tager beslutning herom. 

 

 

Punkt 3 på dagsorden  Ejendomsmesteren orienterer 

Diskussion/Beslutning:  

 Punktet udgik, da SC var syg. - Dog kunne JS orientere om at vores blå mand, Jan, er blevet 
opsagt som følge af 120 dages sygdom. 
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Punkt 4 på dagsorden Formanden orienterer 

Diskussion/Beslutning:  

 Ingen bemærkninger. 

 

Punkt 5 på dagsorden  Diverse projekter  

Diskussion/Beslutning: 
 

 

 Adgangschip: 
Jf. tidligere referater fra afdelingsmøder, indskærpes det, at beboerne selv har besluttet, at der 
IKKE må udleveres adgangschips til andre opgange, end den man bor i. Problematikken er opstået 
da nogle lejere skal gå forholdsvis langt for at komme til vaskekælder. Hvis man fysisk ikke er i 
stand til at bære vasketøj skal der foreligge en lægeerklæring (lejers egen regning).  
 
Alternativt kan man købe en lille vogn, så man kan ”trille”, ligesom en pensionisttrolley. 
Med pointeringen omkring chips har man dermed også et bedre overblik over hvem der har 
adgang til de forskellige opgange (også set i lyset af de mange indbrud mv.).  

 Sikring af vinduer – se punktet under Samarbejde med politi. 

 Generel skrivelse til beboerne ifm indbrud – se punktet under Samarbejde med politi. 

 Strøm til el-køretøjer: 
Enkelte beboere har fået ældre/handicap scootere som ikke er sat i værk via kommunens 
hjælpemiddelcentral. SC skal undersøge hvad det ca. vil koste for lejeren hvis vi skal opsætte og 
betale. Ønsker lejer ikke denne løsning, skal der opsættes en måler på lejers regning.  

 Parkering: 
Taxaer skal holde på forretningstorvet i de dertil indrettede p-båse for erhvervskøretøjer. 

PF foreslog at der kunne udleveres gæstekort til parkering når man går rundt med skraldeposer, 
så beboerne ikke hele tiden skal være obs på at nå at komme på ejendomskontoret indenfor 
åbningstiden. 
Ejendomskontoret tager punktet til overvejelse. 

 PF er blevet kontaktet af andet p-selskab, som tilbyder gratis opmaling af p-båse (dvs en 
besparende udgift). 
Bestyrelsen tager punktet til overvejelse.  

 Kunne de blå mænd være interesserede i weekendvagt/helligdage? SC undersøger. 

 

Punkt 6 på dagsorden Kommende arrangementer 

Diskussion/Beslutning:  

 

 Pensionist skovtur er planlagt til 9/5 fra kl. 9-19 – HNI laver opslag. Deadline for tilmelding er 30/4. 

 Loppemarked skal afholdes den 6/6 – Husk at informere forretningerne - SC. 

 Sommerfest afholdes den 29/8. 

 Cirkus den 26/8 - FL undersøger muligheder for at købe billetter. 

 Sommertur? – Bestyrelsen undersøger muligheder. 
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Punkt 7 på dagsorden Godkendelse af referat fra sidste møde 

Diskussion/Beslutning:  

 Punktet blev desværre ikke gennemgået 

 

EVENTUELT /  
Særlige bemærkninger: 

 

 Opmaling af tennis/boldbane. Punktet tages op på afdelingsmødet. AØ undersøger med Avarta om 
de kan være behjælpelig med opkalkning. 

 Beboerklub i blok E skal lovliggøres - SC 

 Næste møde er d. 5. maj 2015 

 

  

 


